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Francilia esperanta federacio
Ĝenerala Asembleo 2022

ĜENERALAĴOJ

La oficiala ĝenerala asembleo 2022 de la francilia federacio de esperanto okazis sabaton la 19an de 
marto, de la 10a ĝis la 12a matene. Pro la sansituacio, la ĜA okazis rete, krom kelkaj en la sidejo.

22 membroj partoprenis, 18 rete, 4 en la sidejo,

REZULTOJ DE LA VOĈDONADO

La membroj voĉdonis rete per balotilo.org, krom 2 membroj, kiuj voĉdonis poŝte. La voĉdonado 
finiĝis la 18an de marto je la 8a matene. La celo de la baloto estis aprobi la agadraporton kaj la 
financan raporton de la pasinta jaro, kaj elekti  novan komitaton.  La du raportoj legeblas en nia 
retejo ĉe https://esperanto.paris/membro-kunvenoj 

Ricevintoj de balotilo: 87 rete kaj 5 poŝte, entute 92

Voĉdonantoj: 51 rete kaj 2 poŝte, entute 53

Elcento de partopreno: 56 %

Aprobo de la agadraporto: 45 aprobas, 1 ne aprobas, 7 sindetenas. Konklude la agadraporto estas 
aprobita.

Aprobo de la financa raporto: 45 aprobas, 0 ne aprobas, 8 sindetenas. Konklude la financa raporto 
estas aprobita.

Elekto de novaj komitatanoj:

La komitato enhavu inter 9 kaj 15 membroj.

• Pierre Gauthier: 44 voĉoj

• Marc Giraud: 47 voĉoj

• Didier Janot: 39 voĉoj

• Aleks Kadar: 42 voĉoj

• Aurélien Lestage: 45 voĉoj

• François Lo Jacomo: 46 voĉoj

• Didier Loison: 47 voĉoj

• Laure Patas d'Illiers: 48 voĉoj

• Marianne Pierquin: 49 voĉoj

• Guillaume Vera-Navas: 44 voĉoj

Konklude, ĉiuj kandidatoj estas elektitaj. Gratulon al la nova komitato.

EVENTOJ DE LA PASINTA JARO

La  eventoj  de  la  pasinta  jaro  estas  priskribitaj  en  la  agadraporto.  Ili  estas  prezentataj  de  la 
prezidanto. Li petas de la partoprenantoj iliajn rimarkojn pri la organizitaj eventoj.

En Orly, Vincent Charlot organizas novajn agadojn, interalie kurson.

En Montrouge, Jean-Pierre Raimbault  sole organizas kurson, sed ŝajnas ke estas neniu lernanto. 
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Eble iuj venos se ni reklamos en nia retejo.

En Bondy Elisabeth Barbay kreis asocion kiu ne plu aktivas, sed ŝi prezentos Esperanton dum iu 
renkonto kaj eble en 2022 denove okazos kurso kaj agadoj.

Ĉiukaze, necesas ke la respondeculoj sendu freŝajn akuratajn informojn al la komitato por publikigo 
en nian retejon.

FINANCOJ

La financa raporto estas prezentata de la kasisto. Denove profita jaro. Pro la pandemio, malpli da 
elspezoj ĉar okazis nek prelegoj nek kuntrinkadoj. Pli da surlokaj kursoj pagendaj.

Ĉar la kursoj estas de oktobro al junio sed la kontado estas de januaro al decembro, la gvidanto de 
surlokaj kursoj bonvolu enkasigi la ĉekojn antaŭ januaro por ke la enspezo estu por la jaro de 
komenco.

Sciu ke Esperanto-France pagas ĉiujn elspezojn pri la sidejo, hejtadon, akvon, asekuron, ktp.

AGADPLANO

La  agadplano  por  la  venonta  jaro  videblas  kun  la  raportoj  en  https://esperanto.paris/membro-
kunvenoj La prezidanto prezentas ĝin kaj petas la partoprenantoj pri ideoj, helpoj por nunaj agadoj 
kaj novaj projektoj.

Marc Giraud proponas projekton pri vojaĝo de parizanoj al Romo kaj vojaĝo de romanoj al Parizo.

Ludoj denove okazos, unufoje monate ekde aprilo. Aurélien Lestage aĉetis de UEA 4 novajn ludojn 
en esperanto. La evento celas la gejunulojn, dank'al reklamo de JEFO.

Nia asocio jam aĉetis dekon da Metodo 11 por disdoni al bibliotekoj.

KONKLUDO

La tagordo estas  plenumita.  La  prezidanto  dankas  ĉiujn  partoprenantojn.  La ĝenerala  asembleo 
finiĝas je tagmezo.
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